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Datum: 08.03.2021 
 
Geachte mw. Louwes, 
 
Als wethouders zijn én voelen wij ons zeer verantwoordelijk voor de uitvoering van de Jeugdwet en 
de veiligheid van onze Zeeuwse gezinnen en kinderen. Met deze brief willen wij onze zorgen met u 
delen.  
 
De uitstroom van medewerkers bij Intervence (gemeten vanaf januari 2021 gaat het om twaalf 
jeugdbeschermers) maakt dat de continuïteit van de zorg aan de Zeeuwse kinderen een groot 
aandachtspunt voor ons is. Door het oordeel over het ingediende concept-plan van aanpak zal de 
periode van onzekerheid voor medewerkers én gezinnen nog langer duren. 
 
Uit de wekelijkse monitor1 blijkt dat er weinig tot geen gezinnen worden overgedragen vanuit 
Intervence naar de andere gecontracteerde GI’s in Zeeland. Daarnaast zien we ook een zeer lage 
instroom van maatregelen in het algemeen naar de gecontracteerde GI’s. Dat maakt dat wij ons als 
wethouders, vertegenwoordigd in de Bestuurscommissie Jeugd, zorgen maken.  
 
We willen de volgende aandachtspunten met u delen: 

• De continuïteit van de zorg aan onze gezinnen. Het vertrek van twaalf jeugdbeschermers bij 
Intervence met een gemiddelde caseload van 1:12 maakt dat Intervence voor een flink aantal 
gezinnen een nieuwe jeugdbeschermer moet vinden. Intervence stelt dat het mogelijk is dat 
deze gezinnen intern worden overgenomen, maar wat dit betekent voor de Zeeuwse 
gezinnen wordt niet duidelijk. Betekent dit dat een gezin “erbij wordt genomen door een 
jeugdbeschermer” of krijgt het betreffende gezin een volwaardige nieuwe jeugdbeschermer, 
die ook continuïteit van zorg kan bieden?  
Intervence kiest voor het intern verdelen van casussen over de zittende gezinsmanagers en 
verhoogt daarmee de caseload. Ook komen mensen terug van zwangerschapsverlof of ziekte 
die de begeleiding van het gezin dan kunnen overnemen. Hoewel Intervence weerspreekt 
dat hierdoor problemen ontstaan of kinderen zonder gezinsmanager zouden komen te 
zitten, ontvangen wij uit de toegangen en gezinnen berichten dat dit wel het geval lijkt te 
zijn. 
De andere GI’s hebben capaciteit om gezinnen die continuïteit te bieden. Wij concluderen 
echter (vanuit de aangeleverde monitorgegevens en het wekelijks overleg) dat er weinig tot 
geen overdracht van maatregelen plaatsvindt.  

 
1 Die ook wekelijks met de inspectie gedeeld wordt. 
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Overigens begrijpen wij bedrijfsmatig wel dat deze gezinnen zoveel als mogelijk bij 
Intervence moeten blijven. Wanneer er teveel leegloop is, zal de optionele 
overnamekandidaat JB west de overname van Intervence mogelijk als minder aantrekkelijk 
zien.  
Voor ons als wethouders geldt echter dat de continuïteit van de zorg aan onze kwetsbare 
gezinnen het belangrijkst is. Er is steeds gesteld dat “geen kind tussen wal en schip mag 
komen” en wij zijn er momenteel niet zeker van dat dit inderdaad niet gebeurt. 

• Het lage aantal nieuwe maatregelen in Zeeland. We zien een dermate groot verschil in de 
aantallen nu en in vergelijkbare periodes eerder. Daar maken wij ons zorgen over. Ook heeft 
de Raad voor de Kinderbescherming ons op 2 maart jl. uitgelegd dat er wachtlijsten zijn. Dit 
gezamenlijk baart ons zorgen. Wij vragen ons af of alle Zeeuwse kinderen goed in beeld zijn? 
Verdwijnen er kwetsbare kinderen “onder de radar”?  
 

Aangezien het onze meest kwetsbare kinderen en gezinnen betreft, vragen wij u om met ons in 
gesprek te gaan, mee te kijken naar mogelijke oorzaken en te onderzoeken of de continuïteit van 
zorg aan onze Zeeuwse kinderen voldoende gewaarborgd is.  
 
Continuïteit van de zorg was en is een belangrijk aandachtspunt vanuit de Inspectie. Wij vinden 
bovenstaande ontwikkeling – zeker nu – extra zorgelijk en wijzen u op deze verontrustende signalen. 
Wij nemen onze verantwoordelijkheid om de continuïteit van de zorg te waarborgen, maar hebben 
weinig tot geen grip op de achterliggende processen. We willen voorkomen dat er voor kinderen en 
gezinnen risico’s ontstaan, die binnen de bestaande afspraken voorkomen kunnen worden.  
 
Met vriendelijke groet, namens de Bestuurscommissie Jeugd, 
 

 
 
 
J. Werkman 
Voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


